
 

PROTOKÓŁ Nr 49/2013

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu

z dnia  23 kwietnia  2013 r.

 W posiedzeniu udział wzięli :

a/ pięciu członków  Komisji Infrastruktury i Budżetu   /wszyscy obecni/. 

b/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy

c/ Mirosław Klemiato – Prezes ZGK Spółka z o. o.

d/ Artur Madeła – Radca Prawny 

e/ Danuta Matyszewska – insp ds. planowania przestrzennego

Porządek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,

2. Zatwierdzenie porządku obrad ,

3. Gospodarka odpadami komunalnymi – wyjazd do Bierkowa,

4. Dokończenie porządku obrad z dnia 14.04.2013 r.

5. Sprawy bieżące.

Ad. 1- 2

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji.  Zapoznał  radnych  
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad 3

Komisja rozpoczęła posiedzenie od wyjazdu do Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów w
Bierkowie.  Radni  zapoznali  się  z  pracą  Zakładu,  zasadami  segregacji  i  unieszkodliwiania
odpadów, zasadami recyclingu oraz warunkami technicznymi panującymi na składowisku.

Ad 4

Po  powrocie  do  Urzędu  Gminy  Komisja  wraz  z  Wójtem  Eugeniuszem  Dańczakiem,
Prezesem  ZGK  oraz  mecenasem  Madełą  analizowała  kwestie  związane  z  przejmowaniem
infrastruktury.

Komisja wypracowała przybliżony schemat i zasady przejmowania sieci wodno – kanalizacyjnej
do zasobu mienia gminnego:

• Krok pierwszy to zawarcie przez inwestora umowy z gminą, która określi warunki budowy
oraz odpłatnego przekazania urządzeń oraz przyłączenia do sieci.



• Następnie  inwestor  wystąpi  o  wydanie  warunków  technicznych  umożliwiających
zaprojektowanie i wybudowanie odcinka sieci;

• Po wybudowaniu urządzeń, ale przed zasypaniem ZGK przeprowadzi kontrolę wykonania
i odbiór techniczny.

Jeśli wniosek dotyczy sieci już istniejącej, procedurę inicjuje inwestor przez złożenie do gminy
pisemnego wniosku.  Jeśli  sieć  stanowi  współwłasność kilku inwestorów – składają oni  jeden
wiosek. 

Przejmowane  sieci  muszą  być  zlokalizowane  w  drogach,  przejęcie  musi  mieć  formę  aktu
notarialnego,  gdzie zapisana zostanie służebność gruntowa (żeby gmina naprawiając  własną
sieć nie ponosiła kosztów zajęcia pasa drogowego).

Kwestia opłat za przejmowaną sieć – komisja postuluje, jeśli prawnie okaże się to możliwe, aby
ustalić jednolitą stawkę za metr bieżący przejmowanej  sieci.  Jeśli  takiej możliwości nie ma –
pozostają negocjacje przed zawarciem umowy o przejęciu urządzeń.

Czasokres spłaty – w WPF do 2022 roku jest zapis o przeznaczaniu co roku 100.000 na rozwój
sieci wodno – kanalizacyjnej. Rozważyć należy też możliwość spłat w ratach lub jako rozliczenie
opłat za wodę i ścieki.

                                                                                                               Przewodniczący

                                                                                                                                   Komisji Infrastruktury i Budżetu

                                                                                                                                              /-/-Karol Żukowski


